
O porozumení ľuďom :)
„Ak chceme porozumieť stromu, musíme sa pozrieť do zeme, v ktorej sú jeho korene. Rovnako je to aj s ľuďmi.“

Romano Guardini

 Copyright © 2013 - 2024 Encyklopédia poznania 1/1


